

Children's inventions

Invention of the First Fruit Ice

История изобретения первого фруктового льда

Ksenia Zhukova group-A4



The discovery of fruit ice was made by an 11-year-old boy named Frank Epperson in 1905.

открытие фруктового льда совершил 11-летний мальчик по имени Фрэнк Эпперсон в 1905 году.

- Frank made a drink. He mixed soda powder and water in a glass. After mixing it all with a wooden stick, the boy forgot about his drink and left it in the backyard. The temperature dropped below zero at night. In the morning, the boy discovered that he had created the world's first fruit ice on a stick



Фрэнк приготовил себе напиток. В стакане он смешал содовый порошок и воду. Перемешав это всё деревянной палочкой, мальчик забыл про свой напиток и оставил его на заднем дворе. Как ни странно, ночью температура опустилась ниже нуля. На утро мальчик обнаружил, что создал первое в мире фруктовое мороженое на палочке.

- He tried to defrost the drink by lowering the glass into hot water, but he pulled out the frozen drink and ate it.

Первым делом он попытался разморозить напиток, опустив стакан в горячую воду, когда он потянул за ложку, то вытащил замороженный напиток и съел.



- Frank named his invention "Epsicle" and started selling it to other kids in the neighborhood. The fruit ice was presented to the public at the Firemen's Ball in Auckland in 1922.

Фрэнк назвал своё изобретение Epsicle и стал продавать его другим детям в своем районе. К сожалению, потом на несколько лет он забыл про мороженое. Фруктовый лёд был представлен публике на Оклендском бале для пожарных в 1922 году.